



# 质量管理体系认证证书

证书号: 10116Q10395R0M

### 授 子

## 东莞市精纯模具塑胶有限公司

组织机构代码证号/统一社会信用代码: 69649606-6 地址: 广东省东莞市凤岗镇碧湖生态工业区东莞科技园瑞 C 栋边铁皮房,邮编: 523000

> 北京中联天润认证中心(ZLTR)证明 上述组织的质量管理体系已经评审并符合 IS09001:2008质量管理体系标准适用条款的要求

> > 认证/注册范围 模具、五金件的生产与销售

本证书认证范围与其涉及有效的法律法规的要求一并使用, 该要求包含但不局限于行政许可,资质范围及 CCC 要求等。 在证书持有者的管理体系持续符合质量管理体系标准要求的运行条件下,认证有效期为三年, 自 2016 年 01 月 15 日至 2018 年 09 月 14 日

> 本证书的有效性需经中联天润通过定期的监督审核确认保持。 本张证书使用期限至 2018 年 04 月 03 日,请于 2018 年 04 月 03 日前 进行监督或再认证审核,逾期未通过审核,本张证书作废。

> > 本证书信息可在中心网站(http://www.zltr.com.cn)查询







### Accredited CB-MS (Certification Body - Management Systems)

### 北京中联天润认证中心

P国·北京·朝阳区启阳路 4号院 1号楼 22层 2单元 2603 100102

本证书信息可在国家认证认可监督管理要员会官方网站(http://www.cnca.gov.cn)查询

# 1SO 9001





# Certificate of Approval

Certificate No.: 10116Q10395R0M

Awarded to

# High & Precision Mould Co., Ltd. Organization Code Certificate No. / Unified Social Credit Code: 69649606-6

Organization Code Certificate No. / Unified Social Credit Code:69649606-6

Add.:Block C,LianHe FaZhan Technology Zone,Xin ju Branch,WuLian BiHu Road,FengGang Town,DongGuan City,GuangDong Province 523000,PR China

Beijing ZhongLianTianRun Certification Center (ZLTR) certify that the Quality Management System of the above organization has been assessed and found to be in accordance with the requirements of the standard:

IS09001: 2008

SCOPE OF CERTIFICATION/REGISTRATION

Manufacturing and services plastic mould , metal parts.

This certificate is made valid when used with certification scopes and the requirements of applicable laws and regulations. These requirements include, but are not limited to, administrative permits, scopes of qualifications, and CCC requirements.

Subject to operation conditions in requirements conformity with Quality Management System,
This Certificate is valid for a period of three years only,

Date from: Jan 15th,2016 To: Sep 14th,2018

The effectiveness of this Certificate shall be Validated by periodic surveillance audit of ZLTR for maintenance.

The time limit of the certificate is to Apr 3rd,2018, please conducting the surveillance or re-certification assessment before Apr 3rd,2018. If the assessment is overdue, the certificate is invalid.

overdue, the certificate is invalid.

Information of this certificate can be found on the official website of Beijing Zhonglian Tianrun
Certification center (http://www.zltr.com.cn)







Beijing Zhongliantianrun Certification Center Room 2603, 22nd Floor, 2nd Unit, Block 1, No. 4 Yard, Qiyang Road, Chaoyang District, Beijing, P.R. China 100102

Information of this certificate can be found on the official website of Certification and Accreditation Administration of the People's Republic of China (http://www.cnca.gov